

Udvalgs møde i gymnastikudvalget 12/04-2021

Dagsorden:

Valg af referent og ordstyrer

1. Orientering fra formanden v/Mette
 - a. Generalforsamling
 - b. Paddletennis
 - c. Administrative opgaver i LKB – Orientering fra sidste møde og svar på nogle spørgsmål
2. Kort orientering om økonomi
3. Opstart af gymnastik 21/4
4. Landsdelsjuniorhold
5. Festival del Sole
6. Årsplan 2021/2022
7. Næste sæson
8. Sommerskole
9. Sommerfest og næste møde
10. Evt.
 - a. Opgavefordeling
 - b. Skal vi flytte mødetidspunkt?

Referat:

Referent: Mette Barrett

1. Orientering fra formanden
 - a. Generalforsamling afholdes muligvis i maj måned og sandsynligvis som en blanding af fysisk og online møde.
 - b. Paddletennis - der laves to overdækkede baner på tennisbane 1 i indeværende år.
 - c. Administrative opgaver i LKB tænkes i høj grad outsourcet til DGI.
2. Økonomi
 - a. Godtgørelse til instruktørerne udbetales når sæsonen er slut – den er lidt forsinket i år, da vi har skubbet sæsonen pga. Corona.
3. Opstart af gymnastik 21/4
 - a. Alle børnehold har meldt tilbage at de gerne vil starte op igen – dog mangler vi tilbagemelding fra de 2 rytmehold.
 - b. Vi laver udmelding til alle medlemmer på børnehold om at vi håber at kunne lave noget træning fra 21/4 og ca. en måned frem – og alle hold får besked fra deres instruktører, når vi kender retningslinjerne. Mette Green laver udkast.
4. Landsdelsjuniorhold
 - a. Begge hold har trænet udendørs på tennisbanerne i Gistrup – det har været en god oplevelse.
 - b. Der skal laves ny kontrakt om drift af holdene frem til 2023
 - c. Gitte skriver til begge hold vedr. afslutning af sæsonen.
5. Festival del Sole -> Efterskole-tur
 - a. 26 gymnaster + 9 instruktører tilmeldt til tur til Vandel efterskole i uge 27. Vi afventer stadig rammer/restriktioner før vi kan begynde at lave den detaljerede planlægning.

- b. Lene skriver til gymnasterne, så de kender status.
- 6. Årsplan 2021/2022 ligger klar i Teams
- 7. Næste sæson
 - a. Mette H skriver ud til alle instruktører/hjælpeinstruktører vedr. tilbagemeldinger om hold til næste sæson.
- 8. Sommerskole
 - a. Mette H spørger ud i instruktørgruppen om der er nogle der er interesserede. Hvis der er opbakning, kan vi evt. spørge en forælder om de vil være Skoleleder.
- 9. Næste møde.
 - a. Fredag 18/6 kl 16.30 hos Lene. Mette B sørger for mad og drikke, Mette H sørger for dessert.
- 10. Eventuelt
 - a. Opgavefordeling fortsætter som hidtil indtil efter Generalforsamlingen
 - b. Vi ændrer ikke mødetidspunkt.